
 

 

Styrelsen för Nordviks Samfällighetsförening får härmed avge redovisning 
för föreningens verksamhet under räkenskapsåret 1/5 2022 - 31/12 2022 

 

Förvaltningsberättelse 

 

Styrelse 

Ordinarie Ledamöter: 

Richard Jonsson Ordförande 

Tomas Lindsta  V. Ordförande 

Nathalie Olofsson Kassör 

Kristina Blomberg Ledamot 

Henrik Jonsson  Ledamot 

Suppleanter: 

Daniel Bjering 

Ulf Andersson 

Thomas Hansson 

Revisorer: 

Peter Sylvén  Ordinarie Ledamot 

Olle Höglund  Ordinarie Ledamot 

Anders Selling  Suppleant 

Valberedning: 

Ove Lundell (Sammankallande) 

Ingela Eriksson 

Åke Eriksson 

  



 

 

Arbetsutskott: 

Styrelsens arbetsutskott har bestått av ordföranden samt delar av styrelsen. 

 

Administration: 

Kassören har på sedvanligt sätt skött bokföring och avgiftsdebitering. 

Gällande ansökan om lantmäteriförrättning för ändring till lika andelstal har föreningen varit i kontakt med 

lantmäteriförrättaren. Nya regler har tillkommit sedan ansökan gjordes 2016 och styrelsen avser skicka ut 

ett informationsbrev till medlemmarna samt ta upp ärendet igen på årsstämman. 

Motion från Inge Lojander Nordviksvägen m.fl. har mottagits gällande önskan om utökning av vår Ga. 

Förslaget har besvarats från styrelsen och kommer tas upp på årsstämman. 

 

Vägar, parkeringar och Grönområden: 

Grusparkeringar och grusvägar i området har haft en översyn och förbättrats där så varit behövligt. 

Två fartgupp har förstärkts på Ammenäsvägen samt Nordviksvägen. Ett nytt fartgupp har etablerats på 

Skärets bryggväg i nära anslutning till Lidvägen. 

Beläggningsarbete har utförts på Nordviksvägen, Nedre Myrvägen, Mårstensvägen samt 

Brattbergsvägen. 

Snöröjning, is-grusning och klippning av vägkanter har utförts på sedvanligt sätt. 

Arbetet med att komma till rätta med parkeringsproblematiken under sommardagar runt Ammenäs 

badplats har fortsatt. Kommunen har kontaktats och koordinater för parkeringen har beställts från 

kommunens lantmäteri. 

Slåtter av ängar har utförts på Skäret och Ammenäs. 

Saxons trädfällning har anlitats för att åtgärda del av en ek som föll in på fastighet vid Kolviksvägen. 

Träd har fällts på grönområde 8 för att möjliggöra enklare skötsel i framtiden. Avsikten är att jämna till 

marken så det blir möjligt att köra med slåttermaskin. 
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